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                                               PROTOKÓŁ  NR  7 /2007 
                                 VII Sesji Rady Gminy Perzów 
                                      w dniu 30 marca 2007r. 
                                      w godz. 13.00 do 15.40 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów Zdzisław 
Burzała. Powitał radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik, Z-cę Wójta,  
Panią Sekretarz, dziennikarzy, pracowników Urzędu Gminy i sołtysów. 
Stwierdził obecność 15 radnych. 
Z okazji jubileuszu 40-lecia pracy zawodowej, Pan Przewodniczący 
złoŜył Ŝyczenia i wręczył bukiet kwiatów Pani Wójt. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
3. Interpelacje. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Perzów. 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy 

Perzów. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej 

Jednostki BudŜetowej-  Urzędu Gminy Perzów. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Perzowie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej 

Jednostki BudŜetowej – Publiczne Gimnazjum w Perzowie. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej 

Jednostki BudŜetowej- Zespół Szkół w Perzowie. 
    10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej 
          Jednostki BudŜetowej – Zespół Szkół w Trębaczowie. 
    11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej  
          Jednostki BudŜetowej – Szkoła Podstawowa w Domasłowie. 
    12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej  
          Jednostki BudŜetowej – Szkoły Podstawowej w Miechowie. 
    13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej     
  Jednostki BudŜetowej – Gminnego Ośrodka Kultury w Perzowie. 
    14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Samorządowej          
          Jednostki BudŜetowej – Biblioteki Publicznej. 
    15. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Perzów 
          oraz planów komisji stałych Rady Gminy Perzów na I półrocze  
          2007r.  
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16. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy w 2007r.  
      z organizacjami pozarządowymi innymi podmiotami określonymi 
      w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku 
      publicznego i o wolontariacie. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego Rady 
      Gminy Perzów do powiadomienia Sekretarza Gminy Perzów oraz  
      Skarbnika Gminy do złoŜenia oświadczeń lustracyjnych i przekazania 
      ich do Instytutu Pamięci Narodowej w Poznaniu. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości diet przysługującym radnym 
      za udział w pracach organów Gminy oraz diety zryczałtowanej dla 
      Przewodniczącego Rady Gminy Perzów. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej         
       zabezpieczenia środków  finansowych w budŜecie Gminy na 2008r. 
       na poręczenie dla Fundacji Programów Pomocy dla Rolnictwa. 
20. Wolne głosy i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni zgłaszają zmiany do porządku 
obrad. 
Pani Wójt wnioskuje o  włączenie do porządku obrad sprawozdania  
z realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami za rok 2006. 
15 radnych głosowało za przyjęciem zmiany. 
Przewodniczący rady wprowadził w/w punkt pod nr 20 do porządku 
obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z VI Sesji bez odczytania. 
 

3. Interpelacje. 
 
Radny Pietrus – czy Pani Wójt wie coś na temat dodatkowych punktów 
oświetleniowych na terenie Gminy. 
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Pani Wójt – Pan Dyla z Panem Hojką dokonali wizji proponowanych 
punktów. W kwietniu będzie sesja absolutoryjna. Podam wtedy 
propozycje. 
 
Radny Kozan – czy Starosta dostał zaproszenie na sesję i czy będzie na 
kolejnej sesji . 
 
Pani Wójt – rozmawiałam ze starostą, będzie na następnej sesji. 
Prosi tylko o wcześniejsze zaproszenie. 
  
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła treść sprawozdania ( stanowi załącznik  
do protokołu). 
 
5.  Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Pan Przewodniczący w okresie sprawozdawczym otrzymał pismo  
z Państwowej Inspekcji Pracy, w sprawie zaległych urlopów Wójta  
oraz pracowników Urzędu Gminy. 
Pani Wójt odnosząc się do treści pisma powiedziała, Ŝe postara się 
 o wykonanie zaleceń PIP. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
 
6.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Urzędu Gminy 
Perzów. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Gminnego  
Ośrodka Pomocy Społecznej w Perzowie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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8.  Podjęcie uchwały w sprawie  nadania Statutu Publicznego 
Gimnazjum w Perzowie. 
. 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie  nadania Statutu Zespołu Szkół 
w Perzowie. 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół 
w Trębaczowie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Szkoły 
Podstawowej w Domasłowie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie  nadania Statutu Szkoły 
Podstawowej w Miechowie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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13.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu 
Ośrodkowi Kultury w Perzowie. 
 
Radny Krzywiecki – w sprawie § 4 pkt.2 Statutu: proponuję dopisać  
na końcu pkt.2 zamiast „na terenie miejscowości” – „na terenie gminy 
Perzów”. Po to, aby jasno zostało określone, Ŝe moŜliwości korzystania 
dotyczą wszystkich wsi. 
 
Przewodniczący pyta, czy radni chcą zabrać głos, stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe zmiana ta nie będzie stanowiła Ŝadnego większego 
utrudnienia. 
 
Radny Ostrowski – myślę, Ŝe sekcje – kiedy powstaną nie będą zaraz 
ubiegać się o dofinansowanie. Dyrektor będzie decydował komu to 
dofinansowanie przyzna. 
 
Radni postanawiają, Ŝe  § 4 pkt.2  otrzyma następujące brzmienie: 
„ Podstawową działalność Jednostki stanowi rozwijanie i wspieranie 
zainteresowań artystycznych, hobbystycznych i innych słuŜących 
podniesieniu Ŝycia kulturalnego. Prowadzenie działalności inicjującej i 
popularyzującej rozwój amatorskiego ruchu artystycznego, kół 
zainteresowań i sekcji sportowych oraz koordynowanie działalności 
sportowej i kulturowej.” 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
14.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Bibliotece 
Publicznej w Perzowie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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15.  Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Perzów 
oraz planów komisji stałych Rady Gminy Perzów na I półrocze 
2007r. 
 
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji   
o przedstawienie swoich  planów pracy. 
Głos zabrali kolejno: Zbigniew Kozan, BoŜena Piekarska, Urszula 
Gawlik. 
Plan pracy Rady Gminy Perzów odczytał Przewodniczący Zdzisław 
Burzała. 
Uwag nie zgłoszono 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwał została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
16.   Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy w 2007r. 
Z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi 
w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku 
publicznego i wolontariacie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
17.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upowaŜnienia 
Przewodniczącemu Rady Gminy Perzów do powiadomienia 
Sekretarza Gminy Perzów i Skarbnika Gminy Perzów o obowiązku 
złoŜenia  oświadczeń lustracyjnych i przekazania ich do Instytutu 
Pamięci Narodowej w Warszawie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
18.  Podjęcie uchwały w sprawie wysokości diet przysługującym 
radnym za udział w pracach organów Gminy oraz diety 
zryczałtowanej dla Przewodniczącego Rady Gminy . 
 
Pani Wójt – ostatnia podwyŜka była w 2004r. radni na komisjach uznali, 
Ŝe podwyŜki powinny być wskaźnikiem zbliŜone do wysokości podwyŜek 
diet dla sołtysów. 
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Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
19.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/25/2007  
z dnia 9 marca 2007r. w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych budŜecie gminy na 2008r. na poręczenie dla Fundacji 
Programów Pomocy dla Rolnictwa. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
20.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Gospodarki 
Odpadami na dzień 31.12.2006r. ( stanowi załącznik do protokołu). 
 
Sprawozdanie to przedstawił i omówił Pan Daniel Dyla – pracownik 
Urzędu Gminy w Perzowie. 
 
Pani Wójt –nie miałam czasu , aby dokładnie zająć się problemem 
gospodarki odpadami w bieŜącym roku. 
Dzisiaj rozmawiałam z Panem Świątkiem. Do końca kwietnia funkcjonują 
stare zasady. Musimy generalnie zmienić system gospodarki odpadami, 
będziemy wzorować się na gminie Bralin. Bralin w 90% ma pozawierane 
umowy. Brakujący procent ludności musi okazać rachunki, Ŝe śmieci 
wywozi we własnym zakresie na wysypiska. JeŜeli nasi mieszkańcy 
będą musieli płacić za śmieci od osoby, to moŜe zaczną odstawiać 
śmieci. Tylko 55% mieszkańców gminy Perzów ma kubły – to jest 
niedopuszczalne. Umowy będą zawierane między mieszkańcami, a 
Gminą. Opornych trzeba będzie karać, bo innego wyjścia nie ma. 
Konieczny jest zakup programu  komputerowego do obsługi rozliczeń  
z tytułu odpadów. 
Jak będzie gotowy Program Gospodarki Odpadami, to spotkamy się  
z komisjami Rady Gminy oraz sołtysami wsi.  
 
Radny Kłodnicki – popiera, propozycję Pani Wójt, ale jednak nie wszyscy 
produkujemy tyle samo śmieci. Niech kaŜdy ma kubeł i płaci za swoje. 
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Radny Wieczorek – do końca to nie jest w porządku. Jak to będzie 
liczone? Za kaŜdego członka rodziny? Ja w jednym miesiącu odstawiam 
jeden kubeł, a w drugim dwa. W Miechowie duŜo jest odpadów ciekłych. 
Co z nimi? Proponuję, aby kaŜdy płacił za to, co odstawia, a jak tego nie 
robi to karać mandatem. 
 
Radny Kozan – uwaŜam, Ŝe trzeba się tym zająć. Nie muszą być kubły, 
bo są drogie. Wystarczą worki. 
 
Przewodniczący Rady – temat jest szeroki, nadaje się na komisje.  
I tak będziemy musieli się spotkać. 
 
Radny Wieczorek – jeŜeli mówimy o odpadach stałych, naleŜałoby się 
przyjrzeć sklepom. To, co jest w rowach, to zasługa sklepów. Proponuję 
obciąŜyć teŜ sklepy. 
 
Pan Przewodniczący – co z butelkami plastikowymi, workami  
po nawozach, sznurkami. Pan Świątek nie chce tego odbierać. 
Proponuję Pan Świątka zaprosić na komisję. 
 
Pani Wójt – do tego tematu Urząd Gminy musi się rzetelnie przygotować. 
Urząd Gminy w Bralinie ogłosił przetarg na zagospodarowanie 
wysypiska. Pan Świątek przystępuje do przetargu. Do tematu powrócimy 
około połowy kwietnia. 
 
Przewodniczący Rady – kilkanaście lat temu nie było problemu  
z plastikiem. Były butelki szklane, za które płaciło się kaucję. NaleŜałoby 
przeanalizować gospodarkę odpadami w lokalach gastronomicznych, bo 
moŜna znaleźć wyrzucone odpady, których ilość i jakość wskazywałaby 
na gastronomię. 
 
Radny Pietrus – moŜe wystarczyłoby tylko zarządzenie. 
 
Pani Wójt – jest uchwała, jest regulamin, ale nie są respektowane. 
 
Radny Krzywiecki – proponuję, aby w sołectwach wyznaczono osobę 
 do sprzątania terenów „niczyich”. Ja ze swoich pieniędzy dawałem 
nieraz po 10 zł. , aby pijący pod sklepem alkohol posprzątali ten teren, 
bo Gmina o to nie dba. 
 
Przewodniczący Rady – proponuję zamknąć te dyskusję i powrócić 
później do tematu. 
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21.  Wolne głosy i wnioski. 
 
Radny Ludwikowski – chciałem się ustosunkować do wypowiedzi Pani 
Wójt w sprawie dróg. Pani Wójt informowała o dofinansowaniu  
ok.60.000 zł. do budowy. 
 
Pani Wójt – proszę o ustalenie w jakiej miejscowości robimy drogę. 
 
Radny Kozan – czy to będzie droga Perzów – Brzezie. 
 
Pani Wójt – na tą drogę występujemy o środki unijne. Mamy szansę  
na dofinansowanie 80% kosztów budowy odcinka 1350 m. 
 
Radny Wieczorek – myślę, Ŝe radni przemyśleli moją propozycję robienia 
drogi w Miechowie. Przez cztery lata robione były drogi w innych wsiach. 
Miechowa tam nie było. Proszę więc o przychylenie się do mojego 
wniosku. 
 
Radny Ostrowski – wybierzmy miejscowość, w której droga jest 
niezbędna. 
 
Radny Kozan – Domasłów ma najwięcej dróg. W Domasłowie na Parceli 
mieszka więcej ludzi niŜ na Brzeziu. JeŜeli będziemy w takim tempie 
robić drogi, to Domasłów doczeka się za 20 lat. 
 
Radna Gawlik – drogi są wszędzie potrzebne , kaŜdy ma swoje racje. 
Nie kłóćmy się, bo to jest droga za którą jest zakład pracy. 
 
Radny Zając – droga czereśniowa w Domasłowie 800m jest tam 12 
posesji. Droga kasztanowa – 2 km - tam teŜ jest zakład. Droga zrobiona 
przez pana Przybylskiego jest nieuŜyteczna. 
 
Pani Wójt – do Marszałka występowaliśmy o dofinansowanie budowy 
dróg. W tym roku moŜemy budować tylko 1 z dróg, o które w zeszłym 
roku wystąpiliśmy. Ja te drogi objechałam i uwaŜam, Ŝe drogę  
w Miechowie naleŜy wziąć pod uwagę. 
W Domasłowie błędem było zrobienie drogi koło stawu i za kościołem. 
Ten wybór był nietrafiony i Państwo wyraziliście na to zgodę. To radni 
ustalali odcinki po 500m i Ŝe co roku gdzie indziej. To gdzie i ile będzie 
budowane zaleŜy od radnych. 
W Domasłowie nie ma szans na robienie asfaltu. W Miechowie pracuje 
około 20 osób i przedsiębiorca płaci znaczący podatek. To teŜ jest jakiś 
atut; powierzchnia nieruchomości jest duŜa. 
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Pani Gosek – Zbyczyna teŜ jest ujęta w planie. Zostało u nas 200m. 
 
Pani Wójt – w Zbyczynie zrobimy wszystko, aby ta droga była 
przejezdna. 
 
Radny Pietrus – jeŜeli Zbyczyna jest w planie , to naleŜy zrobić tak, aby 
ludzie ze Zbyczyny byli zadowoleni. O zakłady pracy trzeba dbać, bo 
Gmina ma z tego dochody. JeŜeli nie będzie zakładów, to będzie mniej 
pieniędzy. 
 
Pani Wójt – będziemy robić wszystkie wnioskowane drogi, ale po kolei. 
Nie moŜemy wydać na to więcej niŜ 70 tys. zł. 
 
Pan Przewodniczący poprosił radnych o głosowanie – która droga 
będzie w tym roku budowana w Miechowie, czy w Zbyczynie. 
14 radnych głosowało za budową drogi w Miechowie, 1 radny głosował 
za budową drogi w Zbyczynie. 
 
Pani Gosek – mieszkańcy Zbyczyny i Trębaczowa zgłaszają skargi w 
sprawie gnojownika Pana Pawelki. LeŜała na nim  zdechła świnia, a 
niedawno pies. Jak wywoŜą obornik, to niech zostawiają po sobie 
porządek. Na asfalcie zostaje błoto. Oby Ŝaden samochód nie wpadł     
w poślizg. 
 
Radny Wieczorek – od drogi lokalnej gnojownik musi być oddalony  
na 5 m.  
 
Pan Przewodniczący – proponuję, aby na oczyszczalni ustawić kontener 
na padłe drobne zwierzęta. Ten pan odbierałby je co drugi dzień. 
Nie  wiem czy to jest moŜliwe. 
 
Radny Stodolski – w okolicach Sycowa powstaje zakład utylizacji 
padliny. Będzie on się specjalizował w pozyskiwaniu padliny. Będzie 
produkował kostki opałowe. Prócz trocin, będą zbierać takŜe padlinę. 
Jest to waŜne dla rolników Gminy Perzów. Zakład powstanie około 
miesiąca września, października 2007r. 
 
Radny Ostrowski – proszę o podjęcie tematu bezpańskich psów.  
Psów jest sporo i jest to problem. PodróŜujący krajową 8, wyrzucają psy. 
 
Pani Wójt – z psami jest bardzo duŜy problem. Wystąpiliśmy w tej 
sprawie do WOKISS-u. Nie ma do tej pory odpowiedzi. 
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Pani Wójt zaprosiła wszystkich na koncert z okazji II rocznicy śmierci 
PapieŜa Jana Pawła II. Poinformowała takŜe o mszy św., jaka będzie 
odprawiona o godz.18.00 w dniu 1.04.2007r. w dołach przy GOK. 
Poprosiła o przekazanie informacji mieszkańcom Gminy i członkom 
rodzin. 
 
Pan Przewodniczący – nie ma Pani Skarbnik, a radnych interesuje jak są 
płacone podatki. 
 
Pani Wójt – Pani Skarbnik przedstawi temat na sesji absolutoryjnej. 
 
Pan Przewodniczący podziękował radnym za jednogłośną decyzję  
o nie wygaszaniu mandatów Wójta i Przewodniczącego Rady.  
Dodał, Ŝe Trybunał Konstytucyjny pomyślnie rozstrzygnął tę sprawę. 
 
Przypomniał radnym o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych  
za rok 2006 do dnia 30 kwietnia 2007r. 
 
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym i zakończył 
obrady VII Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: 
Joanna Bednarek  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


